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Groningen, 10 januari 2022 
 
Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 
 

Betreft: Schriftelijke vragen subsidie SNN  
Geachte voorzitter,  
 
In de bestuurlijke afspraken versterking Groningen zoals die zijn gepresenteerd op 6 november 2020 is de 
regeling opgenomen dat eigenaren van woningen in het aardbevingsgebied die niet vallen onder de 
versterkingsoperatie, in aanmerking komen voor een subsidie van maximaal € 10.000,- per woning voor 
woningverbetering en verduurzaming. Deze subsidieregeling wordt uitgevoerd door het SNN. 
 
De eerste tranche van deze regeling is opengesteld op 1 juli 2021. Binnen 5 dagen was het beschikbare budget 
van € 79 miljoen op. Veel woningeigenaren kwamen toen niet in aanmerking voor deze subsidie. De tweede en 
derde tranche van deze subsidieregeling zijn nu samengevoegd, waardoor er op 10 januari een bedrag van  
€ 220 miljoen beschikbaar komt.  
De verwachting van de directie van SNN is dat er stormloop komt op de regeling (berichtgeving RTV Noord d.d. 
9 januari 2022) en dat ook nu het budget op korte termijn zal zijn opgebruikt en onvoldoende zal zijn om alle 
aanvragers een subsidie te kunnen vertrekken. 
  
Hoewel wij weten dat de afspraken waarop de subsidieregeling is gebaseerd door gemeenten, provincie en 
rijksoverheid in gezamenlijkheid zijn gemaakt, zien wij nu dat vele duizenden woningeigenaren naar 
verwachting niet voor de subsidie in aanmerking kunnen komen vanwege een ontoereikend subsidieplafond. 
GroenLinks is van mening dat hier een oplossing voor gevonden moet worden zodat alle betrokken 
woningeigenaren deze subsidie kunnen aanvragen en ontvangen. Wij stellen u daarom de volgende vragen: 
 
1. Is het college net als de fractie van GroenLinks van mening dat iedere woningeigenaar binnen het 

subsidiegebied in aanmerking zou moeten kunnen komen voor deze subsidie, en dat niet het 

subsidieplafond hierbij bepalend moet zijn? Zo nee, waarom niet?  

2. Is het college bereid met alle betrokken partijen wederom in gesprek te gaan om meer middelen 

beschikbaar te stellen als blijkt dat er meer aanvragen zijn dan er budget beschikbaar is? Zo nee, waarom 

niet?  

3. Kan het college ons informeren over de aanvraagprocedure van de subsidie? Ons is gebleken dat al voor 

openstelling van de subsidie (10 januari 2022, 09.00 uur) er sprake was van een digitale wachtrij, waarbij 

wij hebben geconstateerd dat het tijdstip van aanmelden op deze wachtrij bepalend is geweest voor de 

aanvraagvolgorde van de subsidie. Is het college evenals wij van mening dat de communicatie hieromtrent 

vanuit het SNN onduidelijk was? Zo nee, waarom niet? 

4. Naast digitaal aanvragen is er ook een mogelijkheid om de subsidie fysiek bij de gemeentehuizen aan te 

vragen. Kan het college ons informeren hoe met deze verschillende aanvraagvormen wordt omgegaan, nu 

naar verwachting er veel meer aanvragen binnenkomen dan er budget beschikbaar is. Hoe wordt de 

volgorde van binnenkomst en toewijzing bepaald? 

Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet, 
Fractie GroenLinks 
Hendri Meendering 


